
PROTOKÓŁ Nr XXXI/2020 

z obrad XXXI sesji korespondencyjnej Rady Gminy Daszyna 

w dniu 21 grudnia 2020 r. 

Ad.1 

Przewodnicząca Rady –Beata Malarska otworzyła obrady XXXI korespondencyjnej sesji Rady 

Gminy Daszyna .Poinformowała, że w związku z wprowadzeniem na terenie całego kraju stanu

epidemii oraz w wyniku zmiany przepisów obecna XXXI sesja Rady Gminy Daszyna zwołana została

w trybie korespondencyjnym.  

Radni otrzymali projekty uchwał wraz z uzasadnieniami. Do materiałów załączone zostały 

imienne karty do głosowania.  

Radni mieli możliwośd zadania pytao dotyczących projektów uchwał w formie mailowej lub 

telefonicznej. Nie zgłoszono pytao. 

Wszyscy Radni przekazali koperty zwrotne z imiennymi kartami do głosowania zawierającymi

wyniki głosowania nad poszczególnymi projektami uchwał. W związku z powyższym Przewodnicząca 

stwierdziła kworum XXXI korespondencyjnej sesji, która jest ważna do podejmowania uchwał -100% 

ustawowego składu Rady.  

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 

w spłacie należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Daszyna 

lub jej jednostkom podległym oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Łódzkiego o zmianę urzędowej nazwy 

miejscowości Koryta(osada) na Koryta Osada. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w obrębie 

geodezyjnym Witonia, gm. Witonia . 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego na 

rok 2021.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Socjalno-Bytowej na rok 2021. 

9. Przyjęcie protokołów: 

 Nr XXX/2020 z obrad sesji korespondencyjnej w dniu 30.11.2020 r. 

 Nr XXI/2020 z obrad XXI sesji rady Gminy Daszyna w dniu 31.01.2020 r. 

 Nr XX/2019 z obrad XX sesji Rady Gminy Daszyna w dniu 27.12.2019 r. 

 Nr XIX/2019 z obrad XIX sesji Rady Gminy Daszyna w dniu 27.12.2019 r. 

 Nr XVIII/2019 z obrad XVIII sesji Rady Gminy Daszyna z dnia 12.12.2019 r.  

10. Zakooczenie obrad. 
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Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wójtowi: 
 

Wójt Gminy : Pani Przewodnicząca, Pani Danusiu, Szanowni Paostwo, Wysoka Rado. 

A więc, tu myślę, że jeżeli chodzi o porządek, który jest przedstawiony, to w zasadzie wszystkie 

sprawy dotyczą jakby bieżących działao związanych z funkcjonowaniem rady i urzędu, natomiast 

temat związany ze zbyciem działki położonej w obrębie Witonia jest wynikiem działao zmierzających 

do pozyskania możliwie jakby najlepszego wariantu ekonomicznego w związku z funkcjonowaniem 

naszej sieci gazowej. Jak Paostwo wiedzą, my tą sied gazową budowaliśmy od wielu lat, ta sied 

gazowa spowodowała, że nasz rozwój gminy stał się dynamiczny, pozyskaliśmy nowych inwestorów 

i myślę że to jest właśnie wynik tego, że podjęliśmy działania wybudowania tej sieci. Wielu 

mieszkaoców z tej sieci już korzysta, mam nadzieję, że w przyszłości uda nam się, żeby znaczna częśd 

naszej gminy a więc możliwie najwięcej mieszkaoców korzystało w przyszłości z tej sieci. Natomiast 

najważniejszą rzeczą jest która stała u podstaw tego, żeby skierowad pod obrady rady ten właśnie 

punkt, jest sytuacja która miała miejsce w zeszłym roku, kiedy to pełniący obowiązki wójta wydał 

odmowę przyłączenia do naszej sieci nowego odcinka do miejscowości Kłodawa, do miasta Kłodawy, 

i w wyniku tego rozpoczęły się prace przygotowawcze i myślę że to już jest widoczne i na ten temat 

rozmawialiśmy na komisjach wspólnych, budowa nowej sieci od miasta Łęczycy właśnie w kierunku 

do Kłodawy i również mówi o tym że będzie perspektywa dołączenia tej sieci do miasta Krośniewic do 

nowego terminala, który powstaje w Krzewiu, tam będzie strefa przemysłowa, która będzie właśnie 

wymagała zaopatrzenia w nośnik energetyczny jakim jest gaz. Nie byłoby właśnie procedowania 

z naszej strony, z mojej strony tego wariantu, ponieważ uważam że, sied gazowa w tym momencie 

przynosi duże dochody, które po prostu wpływają do naszego budżetu, ekonomicznie się to spina, 

jest to bardzo dochodowa inwestycja i wiadomo, że nikt nie sprzedaje czegoś, co przynosi złote jajka. 

Natomiast tu, w momencie kiedy nastąpiła odmowa tego przyłącza, czyli nie udostępniliśmy naszej 

sieci do rozbudowy potencjalnego nowego odcinka no tematycznie spowodowało to projektowanie 

i prace przygotowawcze dla potrzeb budowy nowej sieci, która będzie realizowana przez 

niezależnego operatora sieci dystrybucji gazu. W związku z powyższym tu chciałbym wytłumaczyd 

wszystkim, że to procedowanie właśnie było wynikiem tych działao i musimy to jasno powiedzied, że 

w tym momencie, bo wiemy, że rada nie przychyliła się do wniosku o możliwośd procedowania zbycia 

tej sieci na poczet jakby potencjalnego nabywcy, wiadomo, że wtedy byśmy mogli uzyskad z tego 

tytułu jakieś środki finansowe, które można by było przeznaczyd na różne cele inwestycyjne, spłatę 

zobowiązao, które są wcześniej zaciągnięte, natomiast brak zgody powoduje, że jesteśmy narażeni na 

to, że wybudowana nowa sied spowoduje ograniczenie możliwości ekonomiczne sieci już istniejącej, 

a więc naszej własności i w związku z powyższym w przyszłości ta sied będzie dużo mniej warta. Jeden 

błąd, który spowodował, że nie wyraziliśmy zgody o co zabiegaliśmy, prosiliśmy, bo sami żeśmy ten 

wariant rozpatrywali, żeby budowad przyłącze do miasta Kłodawy, do miasta Krośniewice bo to jest 

ekonomicznie jak najbardziej uzasadnione i później brak tej zgody, wycofanie tej zgody bo przecież to 

nie kosztowało nas żadnych pieniędzy to chodziło tylko o wyrażenie zgody po to żeby zbudowad 

potencjał. Jeżeli takie decyzje się podejmowało, to teraz w tym momencie jest próba jakby 

uratowania tego co jest jeszcze możliwe i brak zgody naraża nas na określone straty finansowe. 

Muszą sobie wszyscy ci, co podejmują takie decyzje muszą o tym wiedzied bo później będą pytania 

czy są jakieś środki, czy są jakieś możliwości to będzie odpowiedź taka.  
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Jeżeli nie szanujemy tego co mamy nie potrafimy tym się gospodarowad to nie mamy szansy na to 

żeby w przyszłości myśled o czymś nowym, jak tu ekonomicznie podchodzid do pewnych rzeczy jeżeli 

nie ma zgody do takich podstawowych wariantów i to z ubolewaniem ale muszę o tym powiedzied 

ponieważ jestem to winien Paostwu. Myślę, że ci co podejmowali tę decyzję muszą się liczyd ze 

świadomością tego, że podjęli złą decyzję. Ale to już jest ocena w przyszłości i myślę, że ta ocena 

nastąpi. Także jeżeli chodzi o ten punkt, to chciałem właśnie się odnieśd, co do pozostałych spraw, 

które są procedowanie na dzisiejszej sesji, są to sprawy, które są oczywiste i myślę, że tutaj decyzje 

również są w tym kierunku oczywiste.  

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodnicząca podziękowała Wójtowi za wypowiedź i przystąpiła do przedstawienia wyników 

głosowania nad uchwałami. 

 

Ad.2 

Uchwała zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 

w spłacie należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Daszyna 

lub jej jednostkom podległym oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 

 

Za podjęciem uchwały głos oddało – 15 Radnych 

Przeciw podjęciu uchwały głosowało - 0 Radnych 

Od głosu wstrzymało się - 0 Radnych 

Uchwała została podjęta jednogłośnie . 

 

Ad. 3 

Uchwała zmieniającej uchwałę w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji za pośrednictwem Wojewody Łódzkiego o zmianę urzędowej nazwy miejscowości 

Koryta(osada) na Koryta Osada. 

 

Za podjęciem uchwały głos oddało – 15 Radnych 

Przeciw podjęciu uchwały głosowało - 0 Radnych 

Od głosu wstrzymało się - 0 Radnych 

Uchwała została podjęta jednogłośnie . 

 

Ad. 4 

Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok.  

  

Za podjęciem uchwały głos oddało – 15 Radnych 

Przeciw podjęciu uchwały głosowało -0 Radnych 

Od głosu wstrzymał się - 0 Radny 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad.5 

Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w obrębie 
geodezyjnym Witonia, gm. Witonia . 

Za podjęciem uchwały głos oddało – 7 Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało - 8 Radnych 
Od głosu wstrzymało się - 0 Radnych 
Uchwała nie została podjęta  

Ad.6 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021.  

Za podjęciem uchwały głos oddało – 15 Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało - 0 Radnych 
Od głosu wstrzymało się - 0 Radnych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie . 

Ad.7 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego na rok 
2021. 

Za podjęciem uchwały głos oddało - 15 Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało - 0 Radnych 
Od głosu wstrzymało się - 0 Radnych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie . 

Ad. 8 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Socjalno-Bytowej na rok 2021. 

Za podjęciem uchwały głos oddało - 15 Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało - 0 Radnych 
Od głosu wstrzymało się - 0 Radnych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Imienne karty z głosowania radnych będą opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 
Daszyna.

Ad. 9 

Radni nie wnieśli uwag do projektów protokołów: 

 Nr XXX/2020 z obrad sesji korespondencyjnej w dniu 30.11.2020 r. 

 Nr XXI/2020 z obrad XXI sesji rady Gminy Daszyna w dniu 31.01.2020 r. 

 Nr XX/2019 z obrad XX sesji Rady Gminy Daszyna w dniu 27.12.2019 r. 

 Nr XIX/2019 z obrad XIX sesji Rady Gminy Daszyna w dniu 27.12.2019 r. 

 Nr XVIII/2019 z obrad XIX sesji Rady Gminy Daszyna z dnia 12.12.2019 r. 

Ad. 10 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam XXXI korespondencyjną sesję Rady Gminy 
Daszyna. 

Pr 
Protokołowała; D.Kaźmierczak  


